
 

Referat Orkland Menighetsråd onsdag 28.februar 2024 

kl. 19.00 i Moe kirke 

 
 
Møtet ble i prestesakristiet 
 

Menighetsrådet  Rolle Epost  Telefon  Status  

Valgte medlemmer 

Øystein Fagerli Leder for ett år oystein.fagerli@gmail.com 416 93 278 Møtte 

Anna Lisa Hoseth Nestleder for ett år alhoseth@hotmail.com 93844833 Møtte 

Noralf Ljøkjel Kasserer, Fellesrådet noralf.ljokjel@gmail.com  90851459 Forfall 

Kari E Tronvoll Sekretær kari.tronvoll@outlook.com 95112040 Møtte 

Unni Knutsen Kvåle  Fellesrådet, vara unnikva@online.no  90973343 Møtte  

Lars Øyvind Fagerli Medlem bakbremsa@hotmail.com 48020218 Møtte 

Unni Gjønnes Hoffsbakken Medlem unnieg@hotmail.com  90527006 Møtte  

Eva Belsvik Medlem  Eva-belsvik@hotmail.com 95723895 Forfall   

Prest 

Åse Rugland Sokneprest Ar357@kirken.no  986 25 418 Møtte 

Valgte varamedlemmer 

Kåre Estenson Westgård  1.vara  kare@westgard.no  97738788 Forfall 

Bente Høston Bostad 2.vara bbostad@online.no 91311217 Møtte  

Elin Kristina Østlund 3.vara Elinostlund23@gmail.com  96610277 Møtte 

Unni Helene Lystad 4.vara unnihlystad@hotmail.com  97011974  Ved behov 

 
Prost Dagfinn Thomassen kunne ikke møte på dette menighetsrådsmøte, i stedet møtte kantor Barbara Wrobel. 
Hun deltok i behandlingen av sak vedrørende forespørsel om konsert i mai. Barbara orientere om sitt arbeid i 
kirka. Både hun og ektemann Piotr deltar med musikk ved gudstjenester, vielser og begravelser. Ellers har de 
fordelt ansvaret slik at Piotr deltar på institusjonsandakter mm. Barbara har ansvar for bruk av kirkene til 
konserter. Hun sa også endel om prosedyrer i forkant av kulturelle arrangement der kirkerommet blir brukt.  
Menighetsrådet som arrangør er fri til å arrangere sine egne konserter og bestemmer selv om de vil ha 
gratisarrangement, ta inn billettinntekter eller kollekt. 
Eksterne konsertarrangører f.eks kulturskole har fastpris siden de ikke selger billett, min.pris kr 2000,- 
15% av billettinntekter ved andre arrangement, lokale arrangører betaler 10%. Menighetsrådet har ansvar for å 
godkjenne slik bruk av kirka. 
 
Godkjenning av innkalling og sakliste.  
Vedtak: Godkjent 
 
Åpning og servering: 
Åpning: Anna Lisa fortalte en personlig historie fra eget liv om hvor viktig det er at vi ser dem som sliter og er 
gode mot alle uansett hvilket liv vi lever. 
 
Unni KK hadde ansvar for servering 
  
 
 
Referatsaker: 

• Diverse fra posthylla på kirkekontoret: ingen denne kvelden. 
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• Info fra Fellesrådet: Noralf var ikke tilstede, men Bente som er kommunenes representant i fellesrådet 
fortalte om kurs på mandag 26. for kirkelige fellesråd i prostiet. 

• Evaluering frivillighetsfest 14.februar: to fra rådet møtte, 90 deltakere 

• Info vedrørende arbeidsutvalgets vedtak i sak om konsert fra Watoto Childrens choir fra Uganda  
Men.rådet fikk forespørsel om å ha en konsert med et kor fra Uganda som var i MidtNorge i febr, der 
arbeidsutvalget konkluderte med at det ble for kort varsel, det ville medføre endel arbeid på forhånd og 
datoer som var aktuelle var i vinterferien. Det ble konsert med koret i Meldal kirke. 

• Arbeidet med nye offerbøsser: Saken behandles under eventuelt. 

• Hjemmesiden vår: Den er oppdatert i forhold til info om leir- og kursstøtte til barn og unge. På oversikt 
over medlemmer i råd og utvalg er det fremdeles en feil i et navn, det skal vi få rettet. Kari ansvar  

• Ledere i ulike sammenhenger må informeres om leir- og kursstøtte: Kateket, menighetspedagog, 
diakon, ledere for SoulKids. Vi må også få laget en flyer til bordet ute i våpenhuset. Øystein ser på saken. 

• Neste gudstjeneste i Moe er søndag 3 mars kl 19, offermål blir endret til fasteaksjonen, Kirkens 
nødhjelp, etter innspill fra medlemmene i rådet. 

• Årsmøte i kirkens SOS: Orkland menighet er medlem i Kirkens SOS Trøndelag, og kan sende deltaker til 
årsmøtet den 21.mars i Trondheim. Alle rådets medlemmer har fått invitasjon, og den som vil kan melde 
seg på.  

 
 
Sak 9/2024: Godkjenning av protokoll fra forrige møte 
Vedtak: Protokoll fra forrige møte godkjent 
 
 
Sak 10/2024: Konsert i Moe kirke i mai -24 
 

• Vi har mottatt forespørsel fra Elin C Østlund om vi kan fastsette en dato i mai måned for en eventuell 
konsert med henne, Carl Erik og eventuelle gjester. Ivar Heggdal og et par venninner av Elin vil delta 
med norske og svenske salmer og sanger. Konserten har som mål å bringe håp og trøst i en urolig tid. 

• Dato ikke endelig bestemt, men vil bli torsdag i uke 22, eller onsdag og torsdag i uke 23. Deltakere og 
dato avklares i løpet av førstkommende uke.  

• Barbara formidlet en varm takk til Elin og Carl Erik for at de villig stiller opp på arrangement i kirkene 
våre, med flott sang og musikk. 

 
Vedtak: Menighetsrådet blir medarrangør til konserten, og Elin gir rask tilbakemelding til rådet ang dato og 
deltakere. 
 

Sak 11/2024: Menighetens årsfest 2024 
 

• Dato fastsatt til søndag 10.mars kl.19.00 

• Eldrid Fagerli Susort og Liv Randi Sødal har takket ja til å informere oss om det arbeidet de står i. 

• Ansatte på kirkekontoret er invitert via e-post fra Øystein. Dagfinn og Liv Randi kommer 

• Takk og blomster til medvirkende i årsfesten, 
o Øystein kjøper blomster og leder 

• Musikkinnslag ved Elin og Carl Erik fra Skjølberg Søndre, kveldstanker ved prost Dagfinn Thomassen 

• Årsmelding og regnskap klargjøres av sekretær og kasserer, ble ikke ferdig til møtet. Sekretær sender 
forslag til årsmelding til medlemmene sammen med referat fra dette møtet, regnskap legges fram på 
årsfesten. 

• Rapport fra eldretreffa 

• Informasjon fra menighetsrådet om tiltak som er gjort i 2023 og planer framover. 

• Bevertning og tilrettelegging: 
o Vi møtes kl 18.00 
o  ansvar for innkjøp mat mm: Noralf/Kari  
o koke kaffe: UnniKK, Bente, Anna Lisa, Kari 
o kake: UnniKK, Bente, Elin 



o påsmurt rundstykker/brødskiver: Anna Lisa, Kari, Unni GH, Eva 
 
Årsfesten bekjentgjøres gjennom facebook(Åse) annonse, plakater og under kunngjøringer i kirka 
 
 
Sak 12/2024: Menighetens misjonsavtale  
 
I forrige periode vedtok Orkland menighetsråd å ikke gå inn på en egen misjonsavtale med en bestemt 
misjonsorganisasjon, men støtte ulike misjonsorganisasjoner både lokalt og regionalt gjennom tildeling av 
kirkeoffer. 
Vi har mottatt mail fra Nidaros bispedømmeråd der vi utfordres til å opprette en slik misjonsavtale. I Orkland 
kommune har flere menigheter signert én og samme misjonsavtale, i regi av Normisjon og deres arbeid blant 
unådde folkeslag i Senegal. Dette med tanke på å lettere kunne samarbeide om arrangementer og eventuelle 
besøk fra misjonsorganisasjoner til vår region.  

• Mailen er sendt ut til alle rådets medlemmer slik at vi kan sette oss inn i hva som er kirkens visjon og 
videre hva som er kirkens intensjon med slike misjonsavtaler. 

• Vi har to valg: 
▪ Å fortsatt stå på det vedtaket rådet gjorde i forrige periode om ikke å signere en slik avtale 
▪ Eller vi kan velge å si at vi ønsker å signere en slik avtale for inneværende periode. 

• Dersom vi velger det siste, er det kanskje mest nærliggende å tenke at vi velger samme avtale som både 
Orkdal og Orkanger menighetsråd har signert. 
 

Vedtak: Menighetsrådet ønsker fortsatt å støtte våre lokale misjonsorganisasjoner med kirkeoffer og forbønn, 
men ønsker ikke å gå inn på en fast misjonsavtale. 
 
 
Sak 13/2024: Kirkegårdsdugnad 2024. 
 
Hvert år har menighetsrådet ansvar for å arrangere kirkegårdsdugnad der vi samler folk til rydding og stell på 
kirkegården. I år er konfirmasjonen allerede lørdag 11. mai. Dugnaden bør være før den datoen. Dugnaden 
gjennomføres i samarbeid med kirkegårdsarbeiderne på kirkekontoret. 
Forslag til vedtak: 

• Kirkegårdsdugnaden 2024 fastsettes til tirsdag 7. mai fra kl. 17. Detaljer tas i neste møte. Ansvar: 
Kirkegårdsutvalget 

• Kirkekontoret informeres om datoen med tanke på samarbeid under dugnaden og med tanke på felles 
annonse. 

 
Vedtak: Som forslaget, enstemmig 

 
 
Sak 14/2024: Konfirmantfest for årets konfirmanter 
 
Under pandemien ble konfirmantfesten erstattet med en kort og enkel markering i kirka i forbindelse med 
kappeprøving og fotografering. Vi serverte pizza og drikke før konfirmantene dro hjem. 
Siste år hadde vi en markering på misjonshuset samme kveld som samtalegudstjenesten. Dette ble godt 
mottatt. Vi inviterte alle konfirmanter med foreldre/foresatte. 
Siden denne datoen kommer godt og vel to uker før vårt neste møte, må vi planlegge detaljer allerede i kveld. 
 

• Vi fastsetter konfirmantfesten til søndag 14. april, like etter samtalegudstjenesten som starter kl 19. 

• Bestille misjonshuset -Øystein 

• Ansvar for å lede samlingen -Noralf 

• Bevertning: Vi holder fast på pizza og brus 
•     Litt program, lek -Unni GH 

• Åse informerer vedrørende konfirmasjonsdagen  

• Ansvar for å bestille pizza, drikke og eventuelt engangsutstyr -Kari 



• Ansvar for serveringen: UnniKK, Lars Øyvind, Eva og Kari  

• 17 konfirmanter pluss foreldre får invitasjon fra Øystein 
 

 
Sak 15/2024: Praktiske oppgaver. Status pr midten av februar måned. 
 

• Nødutgang nord er ikke ferdigstilt, men blir ført opp på liste over ting som skal rettes etter dagens 
vernerunde i kirka og kirkegården. 

• Gjerde ved garasje ikke satt på plass. 

• Toalettet i bårehuset stengt for vinteren. Vi avventer innspill fra kirkekontoret vedrørende plan for 
renovering og renhold slik at vi kan ta det i bruk fra mai 2024. 

• Oppjustering av vannpostene på kirkegården. Sak oversendt til kirkekontoret. 

• Bårehuset bør skrapes og males, spesielt behov i fronten. Dette kan være et dugnadsprosjekt i regi av 
kirkegårdsutvalget 

• Behov for gravsted-plakat til å henge på tavle i portrommet inn til kirkegården, eventuelt også med QR-
kode. Saken må løses i samarbeid med gravplassansvarlig på kirkekontoret. En enkel plakat med kart 
over kirkegården, oppdelt i felt merket med bokstaver er også til stor hjelp. Øystein tar dette videre 
med kirkekontoret 

• Innkjøp av større og forbedret utgave av tavle i portrommet 
 
 
Sak 16/2024: Eventuelt 
 

• Neste møte er fastsatt til den 24. april kl. 19.00 i prestesakristiet 

• Tidspunkt for gudstjeneste julaften i Moe kirke.Det har vært noen henvendelser om at den kunne ha 
vært tidligere på dagen, som de seinere årene har vært kl 16.00. Rådet tar saken med seg videre, og Åse 
sjekker ut om dette eventuelt kan endres for 2024, eller om vi satser på å få det til i 2025. 

• Kollektbøssene: Anna Lisa har fått inn tilbud fra to stk:  
o Frank Smed, smidd med nagler og lås kr 1900,- pr bøsse,  
o Jan Harry Lund, sveise metallkasse, ca kr 1000,- pr stk, kan lakkeres av Lars Øyvind 

 
Vedtak: Menighetsrådet kjøper kollektbøsser fra Frank Smed til kr 1900,-pr bøsse. Anna Lisa bestiller dette 

 
 
 
Vi avsluttet møtet med at Åse lyste Guds velsignelsen over oss. 
 
Referent 
Kari E Tronvoll, sekr 
 
 
 
 
 
 
 


